



MÖTESANTECKNING

Datum för mötet  
2023-12-06

## Mötesanteckning från Ledningsråd SCI

Plats för mötet: Hållfasthetsläras seminarierum, Teknikringen 8, plan 1

### Närvarande:

Sandra Di Rocco, skolchef  
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA  
Anna Burvall, vice GA  
Mats Boij, prefekt Matematik  
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik  
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik  
Anna-Karin Tornberg, proprefekt Matematik  
Sebastian Stichel, proprefekt Teknisk mekanik  
Susann Boij, kollegierepresentant  
Jonna Geiryd, studeranderepresentant  
Charlie Börjeson, doktoranderepresentant  
Annette Grahn, ledningsstöd

### Frånvarande:

Mark Pearce, vice skolchef FFA  
Helene Rune, administrativ chef  
Gunnar Tibert, vice skolchef GA  
Pär Olsson, prefekt Fysik  
Torbjörn Bäck, vice GA  
Jens Fransson, vice FA  
Josefin Larsson, proprefekt Fysik  
Felix Ryde, kollegierepresentant  
Seija Liedes, ekonomiansvarig SCI  
Simon Lundin, HR-ansvarig SCI

---

## 1 Överlämning till fakultetsnämnden - viktiga punkter för fakultetsnämnden att ta vidare i sitt arbete

Anna Burvall tar upp några punkter som hon fått med sig från Gunnar Tibert:

- Det kommer att finnas ett behov att se över skolans kursutbud. Skolan kommer behöva bli effektivare och minska ner antalet småkurser. Hur kan vi göra detta?
- Skolan behöver se över hur man gör åtgärdsplaner, vem som initierar, hur den ser ut osv. Jonna Geiryd berättar att tidigare SRO tillsammans med Gunnar Tibert har arbetat fram en checklista för kursnämnden att följa. Tanken är att man i början av kursen kan ha ett möte för att kontrollera att det som ska göras kommer att göras.

- Det finns planer på att starta ett projekt för att bredda deltagandet, detta är viktigt framför allt i åk 1. Jonna Geiryd informerar om Supplemented Instruction (SI), vilket kortfattat kan beskrivas som att de som går årskursen över, åk 2, håller i ett SI-möte för de i åk 1 varje vecka med syftet att på ett mer informellt sätt hjälpa studenterna att fördjupa sina kunskaper och få en struktur för sitt lärande. Detta är något som redan finns idag på vissa program och vid uppföljning har det visat sig att de som deltar i SI presterar bättre. Man vill nu se om det är något som går att göra ännu bättre.

Prefekterna lyfter vikten av att ha ett väl fungerande samarbete med KTH:s administration. Det finns en brist i förtroende för verksamhetsstödet hos fakulteten. Ett medskick till nämnden är att det blir viktigt att de beslut som påverkar verksamheten tas av nämnden och inte av administrationen.

Diskussion förs avseende de delar av fakultetsnämndens uppdrag som ännu inte är helt bestämda, såsom befordringsärenden som anställningsnämnden idag ansvarar för. Det kan finnas risker med att flytta detta till skolans fakultetsnämnd istället för att ha det på KTH-nivå. Ledningsrådet anser att det är viktigt med KTH-gemensamma kriterier och att det tas beslut centralt istället för på skolnivå. Gällande anställningsärenden kommer dessa troligtvis att flyttas till fakultetsnämnden. Rådet menar att man kan se det på olika sätt gällande olika frågor.

## 2 Punkter från skolkollegiet

*Överlämning från det avgående valda skolkollegiet till skolans fakultetsnämnd – plan*

Susann Boij föredrar de punkter som skolkollegiet vill lämna över till fakultetsnämnden.

Det nuvarande valda skolkollegiet kommer att upphöra i samband med fakultetsnämndens införande. Uppdraget att samla kollegiet i en motsvarande form kommer istället att ligga på nämndens vice ordförande. Man upplever att detta har varit ett viktigt uppdrag, för att alla i kollegiet ska ha möjlighet att komma till tals, och vill skicka med nämnden vikten av att redan från början ta upp frågan kring hur man vill arbeta med detta, att se till att dessa möten blir av och hur man kan lägga upp dem.

Ett önskemål är att ha ett möte för överlämning från skolkollegiet till fakultetsnämnden. Man skulle även kunna fungera som en referensgrupp i frågor där nämnden har behov av detta. Synpunkter lyfts kring att det blir viktigt att nämnden och linjen har en bra kontakt samt får möjlighet att träffas och arbeta ihop.

## 3 Punkter från doktorandrepresentant

Charlie Börjeson föredrar doktorandrådets punkter.

*PhD enkät*

Resultat för den doktorand-enkät som genomförts finns nu tillgänglig och går att läsa här:  
<https://www.kuriate.com/survey.pdf>

*Individuell plan för utveckling på Aphys*

I den senaste pulsmätningen som skickats ut har man sett lågt resultat på frågan om individuell utvecklingsplan. Frågan lyfts om det går att filtrera på gruppen doktorander för att se hur siffrorna ligger hos just dem. Det går att göra och doktorandrådet vill gärna få de siffrorna från de olika institutionerna. Ledningsrådet resonerar kring hur man definierar utvecklingsplan, och hur man har tolkat begreppet utvecklingsplan när man svarat på enkäten.

### *Språkbarriär för studentrepresentanter*

Doktorandrådet upplever att det är problematiskt när möten som standard är på svenska. Detta medför en svårighet att få doktorandrepresentanter som inte är helt bekväma med det svenska språket. En fråga lyfts om möten kan hållas på engelska och det kan finnas översättningar av de handlingar som finns.

Skolchefen tydliggör att det är en juridisk fråga. I och med att KTH är en myndighet måste handlingar och beslut vara på svenska. Det är också viktigt att den som är med och tar beslut kan läsa handlingarna på svenska.

Detta är en fråga som lyfts tidigare och det finns ingen enkel lösning. Diskussion förs kring hur man skulle kunna hitta lösningar för att underlätta doktorandrepresentationen utifrån de förutsättningar som finns.

### *Koordination med PAD:s om JML-möten*

Ett JML-möte med prefekter och doktorander hölls för ett par veckor sedan med syfte att diskutera olika aktiviteter rörande JML-frågor under 2024. Det hade varit otydlig information innan, vilket tyvärr gjorde att det blev dålig uppslutning bland doktoranderna. Även till nästkommande möte är det flera som inte kan vara med. Doktorandrådet framför därför önskemål om att framöver bestämma datum på ett mer samordnat sätt för att säkerställa att doktoranderna faktiskt kan vara med. Skolchefen tar detta med sig till framtida planering.

## **4 Avtackning av ledningsrådet**

Skolchefen tackar ledningsrådet för deras arbete och alla givande diskussioner.

Anteckningar av

Annette Grahn

2023-10-11